
P R O T O K Ó Ł   NR  XXXVIII/10 

z Sesji Rady Gminy w Strawczynie 

z dnia 15 czerwca 2010 roku 

 

 

 

W Sesji udział wzięli: 

1) Radni 

2) Sołtysi 

3) zaproszeni goście 

Listy obecności w załączeniu. 

Porządek obrad w załączeniu. 

 

 

Ad. 1. 

 Otwarcie i stwierdzenie kworum. 

 

Pan Wiesław Piotrowski - Przewodniczący Rady Gminy dokonał otwarcia 

posiedzenia i powitał zebranych. 

Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. Na ogólny stan 15 

Radnych, w Sesji udział wzięło 14 Radnych, nieobecny był Pan Stanisław Zdyb – 

Radny. W związku z tym Sesja może podejmować prawomocne decyzje. 

 

Ad. 2. 

Powołanie sekretarza i protokolanta obrad. 

 

Na sekretarza obrad został powołany Pan Stanisław Gieroń – 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy, a na protokolanta powołano Małgorzatę Woźniak. 

 

Pan Przewodniczący obrad zaproponował zmiany w porządku obrad: 

- najpierw będzie podjęty projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy 

Strawczyn na 2010 r., a później projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu, 
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- projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy dotyczy miejscowości 

Hucisko, a nie Oblęgora. Radni otrzymali właściwy projekt uchwały. 

Ponadto na dzisiejszą Sesję przybędzie przedstawiciel Fundacji Rozwoju Demokracji 

Lokalnej, który przedstawi raport z audytu realizacji programu monitorowania zasady 

partycypacji społecznej w naszej gminie, dlatego zostali zaproszeni przedstawiciele 

organizacji pozarządowych działających na terenie gminy. 

 

Wniosek w sprawie zmian w porządku obrad został przegłosowany: 

 - za – 14, 

 - przeciw – 0, 

 - wstrzymało się – 0. 

Głosowało 14 Radnych. Wniosek przyjęto jednogłośnie. 

 

Ad. 3. 

Zapytania i interpelacje. 

 

Pani Anna Dziewanowska – Radna poinformowała, że Radni i Sołtysi wsi Oblęgorek, 

Oblęgór i Niedźwiedź przygotowali pismo dotyczące zmiany trasy niektórych busów. 

Pismo odczytała (w zał.).  

 

Pan Przewodniczący obrad wyjaśnił, że rozpatrzenie poruszonej sprawy wymaga 

czasu, w związku z tym odpowiedź nie może być udzielona w dniu dzisiejszym. 

 

Ad. 4. 

Realizacja uchwał z Sesji Rady Gminy i informacja z prac Wójta Gminy 

między Sesjami.  

 

Pan Tadeusz Tkaczyk – Wójt Gminy przedstawił informację z realizacji uchwał Rady 

Gminy podjętych na Sesjach w dniach 26 kwietnia 2010 r. i 13 maja 2010 r. oraz 

informację z pracy Wójta Gminy między Sesjami Rady Gminy (mat. w zał.). 
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Pan Stanisław Gieroń – Wiceprzewodniczący Rady Gminy zwrócił się z zapytaniem, 

na kiedy został przesunięty termin odbioru zalewu? 

 

Pan Tadeusz Tkaczyk – Wójt Gminy wyjaśnił, że na 15 sierpnia 2010 roku. Inwestycja 

była trochę opóźniona, a opady dodatkowo pogorszyły sytuację. Gdyby nie uznał racji 

wykonawcy należałoby rozpocząć proces sądowy. Sprawa w sądzie nie przyniosłaby 

chwały, bo każdy proces sądowy jest krytycznie oceniany przez ewentualnych 

partnerów.  

 

Rada Gminy przyjęła przedłożone informacje. 

 

Ad. 5. 

Przyjęcie protokółu Nr XXXVII/10 z Sesji Rady Gminy z dnia 13 maja 2010 r.  

 

Do protokółu Nr XXXVII/10 z Sesji Rady Gminy w Strawczynie z dnia 13 maja   

2010 r. nie wpłynęły uwagi i zastrzeżenia. 

 

Rada Gminy przyjęła protokół w brzmieniu jak sporządzono. 

 

Ad. 6. a) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXVI/282/10 Rady Gminy   

w Strawczynie z dnia 26 kwietnia 2010 r. w sprawie zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego sołectwa Ruda Strawczyńska na obszarze gminy 

Strawczyn. 

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował, że organ nadzoru wytknął błędy w Uchwale 

Nr XXXVI/282/10 i wezwał do poprawienia, stąd propozycja zmiany Uchwały (pismo 

Wojewody Świętokrzyskiego znak: IG.III.7041/2-44/10 z dnia 17.05.2010 r. w zał.). 

Do projektu uchwały będzie naniesiona poprawka - w § 1 ust. 2 brzmi: „w § 35 i 36 

ust. 2 "kropkę" zastępuje się "przecinkiem" i dodaje sie zapis "z uwzględnieniem § 11 
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ust. 3 i 4"., a otrzyma brzmienie: „w § 35 ust. 2 i w § 36 ust. 2 "kropkę" zastępuje się 

"przecinkiem" i dodaje sie zapis "z uwzględnieniem § 11 ust. 3 i 4". 

Odczytał projekt uchwały z w/w poprawką i poddał pod głosowanie: 

 - za – 14, 

 - przeciw – 0, 

 - wstrzymało się – 0. 

Głosowało 14 Radnych. Uchwałę Nr XXXVIII/294/10 wraz z poprawką podjęto 

jednogłośnie. 

 

Ad. 6. c) 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Strawczyn na 2010 r. 

 

Pan Arkadiusz Wilczkowski - Przewodniczący Komisji Budżetu i Inwestycji wyjaśnił, 

że Komisja Budżetu i Inwestycji zapoznała się z projektem uchwały bezpośrednio 

przed Sesją Rady Gminy. Większość zmian wynika z przeniesień między działami        

i rozdziałami. Kolejna zmiana w budżecie wynika z tego, że nie otrzymamy takiego 

dofinansowania jakiego oczekiwaliśmy i trzeba będzie zaciągnąć większy kredyt         

o ponad 1 600 000 zł na rozpoczętą budowę Ośrodka Sportowo – Rekreacyjnego. 

Uchwała o zaciągnięciu kredytu będzie podejmowana w następnym punkcie porządku 

obrad. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie proponowane zmiany w budżecie.  

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały, który następnie przegłosowano: 

 - za – 14, 

 - przeciw – 0, 

 - wstrzymało się – 0. 

Głosowało 14 Radnych. Podjęto jednogłośnie Uchwałę Nr XXXVIII/295/10.   

 

Ad. 6. b) 

Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu. 
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Pan Arkadiusz Wilczkowski - Przewodniczący Komisji Budżetu i Inwestycji 

poinformował, że chodzi o uzupełnienie deficytu budżetowego, w projekcie uchwały 

wymieniona jest kwota 7 693 429 zł, ale wcześniej już był deficyt, teraz go 

uzupełniamy. Kredyt jest niezbędny na pokrycie dofinansowania, którego nie 

otrzymamy w takiej wysokości, w jakiej spodziewaliśmy się m. in. z Totalizatora 

Sportowego.   

Opinia Komisji jest pozytywna. 

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 - za – 14, 

 - przeciw – 0, 

 - wstrzymało się – 0. 

Głosowało 14 Radnych. Uchwałę Nr XXXVIII/296/10 podjęto jednogłośnie. 

 

Ad. 6. d) 

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

Planu Odnowy Miejscowości Hucisko na lata 2009-2015. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Projekt uchwały został przegłosowany: 

 - za – 14, 

 - przeciw – 0, 

 - wstrzymało się – 0. 

Głosowało 14 Radnych. Podjęto jednogłośnie Uchwałę Nr XXXVIII/297/10. 

 

Ad. 6. e) 

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały w sprawie wprowadzenia 

zmian w Wieloletnim Planie Inwestycyjnym gminy Strawczyn na lata 2007-2013         

i poddał pod głosowanie: 

 - za – 14, 
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 - przeciw – 0, 

 - wstrzymało się – 0. 

Głosowało 14 Radnych. Uchwałę Nr XXXVIII/298/10 podjęto jednogłośnie. 

 

Ad. 7. 

 Stanowisko Rady Gminy w sprawie pisma Prokuratury Rejonowej – Kielce 

Zachód. 

 

Pismo Prokuratury Rejonowej w Kielcach znak: Pa 1013/9 z dnia 30.04.2010 r.                   

w sprawie usunięcia z obrotu prawnego uchwał Rady Gminy: Nr VI/68/97 z dnia                

22 grudnia 1997 r., Nr IV/44/2000 z dnia 04 września 2000 r. i Nr XIV/133/04 z dnia 

29 kwietnia 2004 r., jako sprzecznych z prawem w załączeniu.      

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował, że sprawa była analizowana przez 

wszystkie Komisje, jest dość skomplikowana i poważna, dlatego ujęta jest w porządku 

obrad, aby Rada Gminy wypowiedziała się. Ponadto chodzi o uchwały podjęte przez 

Radę Gminy.  

 

Pani Anna Dziewanowska – Radna – sprawa wygląda na dosyć skomplikowaną, bo 

zarzucono nam, że powinniśmy uchylić uchwały, w których jest zapis, że opłaty za 

przyłącza kanalizacyjne ponoszą bezpośrednio indywidualni beneficjenci. Tylko jest 

pytanie, co dalej? Nie ma mowy, aby zwracać pieniądze, to nie wchodzi w grę. Co 

zrobić, żebyśmy nie byli w takiej sytuacji w przyszłości? Rozumiem, że te opłaty 

zmniejszały trochę ciężar wydatków gminy. Wydaje mi się, że w jakiejś formie ta 

opłata powinna być. Uchylimy uchwały i co dalej? Wydaje mi się, że należy 

spróbować znaleźć rozwiązanie.  

Przychodzi mi na myśl rozwiązanie, które usłyszałam w radio na temat instalowania 

baterii słonecznych w Zakopanem i okolicach. Ponieważ nie można dofinansować 

baterii dla indywidualnych odbiorców, tamtejsze władze wymyśliły, że będą 

dzierżawić powierzchnie dachu na baterie od mieszkańców. Możemy coś podobnego 

wymyślić – wydzierżawić kawałek pola, na którym kładzie się rurę. Musimy 
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pomyśleć, w jaki sposób ściągnąć te opłaty? Może Zakład Komunalny wyznaczy je, 

jako instytucja, a nie Gmina. Nie mam pomysłu, jak to rozwiązać? 

 

Pan Przewodniczący obrad – proszę Państwa tak, jak wcześniej powiedziałem, jest to 

temat bardzo trudny i tym bardziej dla nas skomplikowany, z tego powodu, że na 

terenie gminy zakończona jest kanalizacja w Rudzie Strawczyńskiej i Kuźniakach,            

a w trakcie realizacji jest w Chełmcach. 

Na przyszłość możemy szukać rozwiązania. Natomiast są bieżące sprawy kanalizacji. 

W Kuźniakach i Rudzie Strawczyńskiej część ludzi wpłaciła pieniądze, a część nie i co 

w tej sytuacji zrobić? W nowej sytuacji może być tak, że Gmina zrobi tylko sieć 

główną, a przyłącza wykonają mieszkańcy na własny koszt. Jednak jest to złe 

rozwiązanie, bo są takie przypadki, gdzie właściciel posesji musiałby we własnym 

zakresie wykonać projekt i przyłącze na długości ok. 200 m ze studzienkami. Nigdy 

by tego nie zrobił. 

Mieliśmy 30 dni na udzielenie odpowiedzi na pismo Prokuratury, wysłaliśmy 

odpowiedź przed upływem terminu informując, że w dniu 15 czerwca br. odbędzie się 

posiedzenie Rady Gminy, na którym Rada Gminy wypracuje stanowisko. Przed 

upływem tego terminu, Prokuratura przysłała ponaglenie, dlaczego Rada jeszcze nic 

nie zrobiła? 

Myślę, że dzisiaj możemy problem przedyskutować, ale decyzji nie podejmiemy. Za 

chwilę zgłoszę wniosek, żeby temat ponownie wrócił do Komisji, wtedy będziemy się 

posiłkować jeszcze opinią prawników i szukać rozwiązania. 

 

Pan Włodzimierz Szczepański – Radny – moim zdaniem należy odwołać się do 

nadrzędnych jednostek, żeby te prace, które zostały już podjęte i częściowo są 

zrobione, a częściowo kontynuowane, żeby zostały zatwierdzone na dokończenie, 

natomiast dla pozostałych będą nowe rozwiązania. W tej chwili część ludzi wpłaciła 

pieniądze, kanalizacja jest częściowo zrobiona.  

 

Pani Anna Dziewanowska – Radna – mnie się wydaje, że jeżeliby się okazało, że 

wszyscy nowi użytkownicy sieci wodno – kanalizacyjnej nie będą nic płacić, to 
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wszyscy poprzedni powiedzą dlaczego płacili za przyłącza? Mnie się wydaje, że 

musimy mieć opinię prawną, czy da się tą opłatę w innej formie ściągać? Czy ta opłata 

będzie się nazywać opłata, czy darowizna, czy inaczej, to nie ma znaczenia. Bez opinii 

prawnej będziemy sobie gdybać. 

 

Pan Jarosław Raczyński – Radny – skoro Prokuratura wytyka nam błąd, to musimy go 

poprawić. Może wprowadzić opłaty za odbiory?  

 

Pani Anna Dziewanowska – Radna – wyglądałoby na to, że prywatny właściciel 

posesji musi we własnym zakresie podłączyć się do głównej sieci. To może zrobić             

w formie zlecenia, gdzie właściciel posesji zleci wykonanie przyłącza Gminie lub 

Zakładowi Gospodarki Komunalnej? 

 

Pan Przewodniczący obrad – na przyszłość takie rozwiązanie jest możliwe, ale 

aktualnie, gdzie są wykonane projekty na wszystkie przyłącza, rozstrzygnięte są 

przetargi i trzeba za to zapłacić, są to opłaty ryczałtowe, tutaj jest problem. My mamy 

uchwałę aktualną, organ nadzoru jej nie uchylił, Wójt Gminy nie bierze pieniędzy 

bezpodstawnie, bo wykonuje uchwałę Rady Gminy. Prokuratura wzywa do uchylenia 

tej uchwały. Na przyszłość rozwiązanie się znajdzie, pozostaje sprawa inwestycji 

bieżących. Szukając innego rozwiązania, trzeba o tym myśleć na etapie 

opracowywania projektu. Wtedy można zrobić odrębny projekt na przyłącza, odrębny 

przetarg, wykonawcą może być np. Zakład Gospodarki Komunalnej. W przypadku 

Korczyna i Małogoskiego trzeba rozpocząć od projektu.  

Przede wszystkim musimy się liczyć z odpowiedzialnością moralną, ludzie zapłacili,  

a inni będą mieli wykonane przyłącza i nie będą chcieli zapłacić. 

Wnioskuję, aby temat odpłatności za przyłącza ponownie wrócił do Komisji, trzeba 

będzie zamówić opinie prawne i wystosować pisma do organu nadzoru i Prokuratury 

przedstawiając naszą sytuację i zadać pytanie, co dalej? Tą sprawą Rada Gminy 

zajmie się na następnej Sesji. 

 

Wniosek przegłosowano: 
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 - za – 14, 

 - przeciw – 0, 

 - wstrzymało się – 0. 

Głosowało 14 Radnych. Wniosek przyjęto jednogłośnie. 

 

Pan Przewodniczący obrad zarządził 10 min. przerwy, od godz. 14
00

 do godz. 14
10

. 

 

Po przerwie wznowiono obrady. 

 

Pani Elżbieta Chłodnicka – Sekretarz Gminy przypomniała, że kilka lat temu 

przystąpiliśmy do Akcji Społecznej „Przejrzysta Polska”. Pierwsze procedury 

wprowadzaliśmy w 2005 roku, a w następnych latach Akcja była kontynuowana. 

Informacje na ten temat ukazywały się na bieżąco w gazecie lokalnej i stronie 

internetowej Gminy, jak również informowana była Rada Gminy. 

W kwietniu br. poddaliśmy się drugiemu audytowi z zasady „partycypacji społecznej”. 

W ramach audytu, przedstawiciel Świętokrzyskiej Fundacji Rozwoju Demokracji 

Lokalnej przeprowadził wywiady z: Wójtem Gminy, Sekretarzem Gminy i trzema 

przedstawicielami stowarzyszeń oceniając realizację procedur zawartych                              

w uchwałach. Z przeprowadzonego audytu sporządzony został raport. W „Gazecie 

Wyborczej” z dnia 10.06.2010 r. ukazała się informacja, że w dniu 15.06.2010 r. 

podczas Sesji Rady Gminy ten raport będzie przedstawiony.    

 

Pan Gabriel Pak - przedstawiciel Świętokrzyskiej Fundacji Rozwoju Demokracji 

Lokalnej przedstawił raport z realizacji programu monitorowania zasady partycypacji 

społecznej w Urzędzie Gminy Strawczyn (w zał.). 

 

Ad. 8. 

  Sprawozdanie ze stanu bezpieczeństwa, porządku publicznego i ochrony p. 

poż. na terenie gminy Strawczyn. 

 



10 

 

Pan Paweł Kula – Komendant Komisariatu Policji w Strawczynie przedstawił 

sprawozdanie z działalności Komisariatu Policji w Strawczynie oraz informację              

o stanie bezpieczeństwa w 2009 roku (w zał.). 

 

Sprawozdanie przegłosowano: 

 - za – 13, 

 - przeciw – 0, 

 - wstrzymało się – 0. 

Głosowało 13 Radnych. Sprawozdanie przyjęto jednogłośnie. 

 

Pan Bogdan Woźniak – Komendant Gminny Z OSP RP w Strawczynie przedstawił 

informację Zarządu Oddziału Gminnego Z OSP RP w Strawczynie o stanie ochrony 

przeciwpożarowej na terenie gminy Strawczyn za rok 2009 (w zał.). 

 

Sprawozdanie zostało przegłosowane: 

 - za – 13, 

 - przeciw – 0, 

 - wstrzymało się – 0. 

Głosowało 13 Radnych. Sprawozdanie przyjęto jednogłośnie. 

 

Ad. 9. 

 Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował, że na interpelację złożoną na piśmie, Pan 

Wójt nie jest w stanie dziś odpowiedzieć, ponieważ musi przeprowadzić rozmowy                

z przewoźnikami. 

 

Pan Tadeusz Tkaczyk – Wójt Gminy – proszę Państwa, ja podejmę działania, ale 

przypominam, że ta sprawa była już poruszana dwa lata temu. Nie jestem w stanie 

nikogo zmusić, jeżeli komuś nie płacę za to pieniędzy. Jeżeli nie ma pasażerów, to nikt 
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nie będzie ot tak sobie jeździł. Podejmę rozmowy ze wszystkimi przewoźnikami, 

zwrócę się też z prośbą do Miejskiego Zarządu Transportu. 

Druga sprawa, to „Strawczynada”. Do mnie dotarło parę głosów, które podpowiadają, 

żeby w tym roku ograniczyć lub całkowicie zrezygnować z organizacji Święta Gminy 

„Strawczynada”. Święto jest ustanowione uchwałą Rady Gminy i z tą sprawą się do 

Państwa zwracam po podpowiedź – jak powinniśmy się zachować w sytuacji, gdy na 

części województwa jest bardzo trudna sytuacja powodziowa? Takim przykładem                 

z ostatnich dni jest rezygnacja Pana Marszałka z organizacji dożynek wojewódzkich. 

Proszę o zajęcie stanowiska. Festyn można wykorzystać, jako zbiórkę na rzecz 

powodzian, a krwiodawstwo powinno być, można ograniczyć zakres, zastanowić się, 

czy pokaz sztucznych ogni ma sens? „Strawczynada” jest finansowana ze środków 

publicznych, dużo dają też sponsorzy, ale jednak należy brać pod uwagę wszystkie 

głosy. 

 

Pani Anna Dziewanowska – Radna – jestem Prezesem stowarzyszenia kobiet 

„Jagienka” i jesteśmy świeżo po festynie. W czasie organizacji festynu zwracałam się 

do sponsorów i sponsorzy, którzy nie chcieli nic dać, szukali dobrej wymówki, 

mówili, że w tym roku nie powinno się nic organizować.  

Festyn odbył się i udał się, dochód z przeprowadzonej loterii jest przeznaczony na 

powodzian. Zebraliśmy 1 000 zł, jak na małą organizacje i kilkugodzinny festyn, to nie 

jest zły wynik.  

Można rozważyć organizację „Strawczynady”, tak, jak Pan Wójt sugerował – 

ograniczyć program, zrezygnować ze sztucznych ogni, a pomyśleć nad imprezami, 

które by dały ekstra dochód z przeznaczeniem na powodzian. Wtedy uczestnicy 

festynu będą włączeni w pomoc. Można znaleźć artystę, który by się zgodził swoje 

honorarium przeznaczyć na powodzian.  

 

 Pan Arkadiusz Wilczkowski – Radny poparł przedmówcę, zaproponował organizację 

„Strawczynady” z okrojonym programem i pod hasłem pomocy dla powodzian. 
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Pan Maciej Lewandowski – Dyrektor Samorządowego Centrum Kultury i Sportu 

poinformował, że artyści o odpowiednim poziomie nie będą chcieli koncertować 

gratis. 

      

Pani Anna Dziewanowska – Radna dodała, że losy na loterię były chętnie kupowane         

z tego powodu, że dochód będzie przeznaczony na powodzian.  

 

Pan Arkadiusz Wilczkowski – Radny zwrócił się z zapytaniem, czy decyzja musi być 

podjęta w dniu dzisiejszym, bo jeżeli nie to „Strawczynadę” można przedyskutować  

w Komisjach. 

 

Pan Maciej Lewandowski – Dyrektor Samorządowego Centrum Kultury i Sportu 

poprosił o podjęcie decyzji w sprawie „Strawczynady”, ponieważ musi już poczynić 

pewne ustalenia – przede wszystkim chodzi o wykonawców, część umów trzeba 

sprecyzować, część występów odwołać.     

 

Pan Przewodniczący obrad – podsumowując dyskusję, trzeba stwierdzić, że nie 

pojawiły się głosy, aby zrezygnować z organizacji „Strawczynady”. 

 

Podczas dalszej części dyskusji zgłoszono kolejne propozycje dotyczące programu 

festynu: 

 

Pan Tadeusz Tkaczyk – Wójt Gminy i Pani Halina Gad – Radna – bez sprzedaży 

alkoholu.  

 

Pan Maciej Lewandowski – Dyrektor Samorządowego Centrum Kultury i Sportu – 

zawody sportowe jednodniowe i festyn dla dzieci. 

 

Pan Przewodniczący obrad – przy okazji podjęcie działań w celu pozyskania środków 

dla powodzian. 
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Pani Halina Gad – Radna – zorganizowanie występu cyrku, aby zdobyć publiczność 

dziecięcą.   W Niedźwiedziu był festyn dla dzieci, nie było piwa i wszyscy świetnie się 

bawili. 

 

Niektórzy Radni uważają, że sklepy z alkoholem są w pobliżu, jeżeli nie będzie piwa 

na placu, to uczestnicy „Strawczynady” i tak będą mieli możliwość zakupu tych 

napojów i zorganizowanie festynu bez alkoholu nie wiele zmieni. W związku z tym 

lepiej udostępnić sprzedaż na terenie zabezpieczonym, ustawić stoliki i mieć to pod 

kontrolą. 

 

Radni są za zorganizowaniem Święta Gminy, jako imprezy jednodniowej,                           

z okrojonym programem pod hasłem pozyskania pomocy dla powodzian. 

Organizacje pozarządowe i sołectwa mogą przygotować stoiska bez dotacji z budżetu 

gminy, bez rywalizacji konkursowej na najlepsze stoisko, a zebrane pieniądze 

przekazać dla poszkodowanych w czasie powodzi. 

Ewentualnym kryterium konkurencji stoisk może być kwota pozyskanych środków – 

kto zbierze więcej? 

Jeżeli jest sponsor, który sfinansuje fajerwerki, można go poprosić, aby zamiast 

sztucznych ogni kupił atrakcyjne nagrody na loterię. Wtedy ludzie chętnie kupią losy. 

   

Pan Przewodniczący obrad zachęcił wszystkich do aktywnego udziału i pomocy                 

w organizacji Święta Gminy „Strawczynada”. Dobre pomysły będą uwzględnione. 

 

Ad. 10. 

 W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Pan Przewodniczący Rady Gminy 

zamknął XXXVIII Sesję, która rozpoczęła się, o godz. 13
00

, a zakończyła o godz. 15
00

. 

 

 

Protokołowała:    Sekretarz obrad:   Przewodniczący obrad: 

 

Małgorzata Woźniak   Stanisław Gieroń             Wiesław Piotrowski 

         


